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В статье раскрывается применение института судебного штрафа как иной меры освобождения от уголовной 
ответственности несовершеннолетних. Проведен сравнительный анализ уголовно-правовых и процессуальных 
особенностей реализации судебного штрафа и принудительных мер воспитательного воздействия. Обоснована 
необходимость законодательного дополнения положения ст. 76.2 УК РФ в отношении несовершеннолетних лиц. 
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The article considers the issue of the application of the institution of a judicial fi ne as another measure of releasing 
minors from criminal liability. A comparative analysis of the criminal law and procedural features of the implementation of 
a court fi ne and compulsory measures of educational infl uence is carried out. The necessity of legislative amendments to 
the provisions of article 76.2 of the Criminal Code of the Russian Federation in relation to minors.
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